
Zápis ze zasedání AS PřF JU (20. 9. 2023; 18:00-20:24) 

Přítomni – osobně: M. Syrová, D. Kahoun, K. Švihovcová, R. Vohnout, J. Zrzavý, M. Uhrová, P. Lunga  

Přítomni – online: J. Hůda, D. Dedecius (přítomen do 19:33), P. Nguyen (přítomen do 18:57) 

Přítomni hosté:  V. Macková, E. Nováková, J. Štěrba, F. Vácha,  

Omluveni: L. Ekrt 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Přivítání senátorů, pana děkana, proděkanů i tajemnice na zasedání AS PřF JU. Zápisem pro schůzi pověřen 

D. Kahoun.  

Program a výsledky hlasování: 

1. Druhá rozpočtová změna 
- Diskuse ohledně financí z GAČR – problematické transfery v rámci JU, chybí metodika, detaily důvodů 

pokuty, možnosti řešení automatického zasílání informací o transferech (např. generování automatických 
emailů na základě VS). 

- Možnosti úhrady předplatného časopisů z vydavatelství IEEE pro rok 2023. 
- Diskuze ohledně jednotlivých položek. 
PRO: 10 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
SCHVÁLENO: ANO 
 
2. Navýšení přijímaných studentů do NMgr. Molekulární biologie a genetika (čj)  
- Na žádost vedoucího katedry P. Nguyena. 
- Diskuse ohledně dostatečného počtu školitelů. 
PRO: 9 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 1 
SCHVÁLENO: ANO 
 
3. Rozhodnutí o podmínkách přijetí do prvního ročníku studia čtyřletých doktorských studijních programů 

v průběhu akademického roku 2023/2024 
- Na žádost proděkanky E. Novákové 
- K dokumentu neměli senátoři připomínky, rádi by ale dostali k nahlédnutí i anglickou verzi dokumentu.  
PRO: 10 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
SCHVÁLENO: ANO 
 
5. Seznámení s Řádem SHV 
- Prezentace metodiky archivace výsledků SHV 
- Diskuse ohledně možnosti Studentského hodnocení vyučovaných programů/oborů (probíhá na jiných 

školách) 
- Výtka fakultě na nedostatečnou práci PřF s absolventy a možnosti realizace nápravy (UAI provádí na 

přeshraničním oboru ihned po úspěšném ukončení studia) 
- Diskuse ohledně míry anonymity hodnocení – pro běžné uživatele zcela anonymní, ale pro některé ze 

studentů nedůvěryhodné. Návrhy řešení na evidenci osob s přístupem do určitých oblastí STAG a 



zabezpečení proti úniku citlivých informací. Řešeno i na úrovni místopředsedů studentských komor AS 
některých fakult JU. Zájem ze strany PřF na jednotném celouniverzitním řešení. 

- Možnosti studentského hodnocení školitelů. 
 
6. Schválení zápisů per rollam (červen-září) 
- Požadavek p. Nguyena na zasílání informačního emailu v okamžik ukončení hlasování s uvedením 

výsledku hlasování. 
PRO: 10 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
SCHVÁLENO: ANO 
 
7. Jednací řád (konzultováno s univerzitním právníkem - Mgr. Jan Černý) 
- Diskuse ohledně problematického hlasování ve zkrácené lhůtě v letních měsících nejen z důvodů čerpání 

dovolených. 
-  
 
8. Různé 
8.1 Hlasování o kofinancování projektu LIFE 
PRO: 9 
PROTI: 0 
ZDRŽEL SE: 0 
SCHVÁLENO: ANO 
 
8.2 Volby do AS JU 
- Nyní chybí 1 student. 
- Řešení náhradníků pro studentskou komoru AS JU z řad studentů PřF (student Lisner končí v 10/2023). 
- Přehled o náhradnících do AS JU by měl mít rektorát JU (měl by informovat náhradníka). 
- Ustanovit návrh na komisi do AS do pondělí 25. 9. 2023. 
- Dotaz, zda bude možnost i elektronické volby. 
- Diskuse možných kandidátů do komise i do senátu AS JU z řad studentů i zaměstnanců, ale termín voleb 

zatím není znám. 
 
8.3 Volba rektora JU 
- Jeden (či více) z kandidátů má zájem se představit na fakultách JU. 
- Na PřF plánováno v rámci Shromáždění akademické obce. 
- S termínem konání Shromáždění Akademické obce počkáme, až budou známi všichni kandidáti. 

 
8.4 Vítání prváků PřF 
- Bude realizováno formou koncertu pravděpodobně v termínu 9–11. 10. 2023. 
- Imatrikulace v AR 2023/2024 zrušena. 

 
8.5 Požadavky na důležité dokumenty zveřejňované na webu fakulty 
- Ve formátu PDF-A; dokument by měl být jednoduchý (tzn. bez odkazů, formulářů atd.). 

 
8.6 Binolupa 
- Poděkování předsedkyně senátu hlavnímu koordinátorovi J. Hůdovi. 
- Hledání nového IT správce Binolupy. 
- Návrh na nový způsob realizace Binolupy přes Instagram provázaný s webem. 
- Nové řešení by mělo být hotové do Vánoc 2023 (R. Vohnout). 
- Zájem o AJ verzi Binolupy. 



 
8.7 SHV 
- Poděkování předsedkyně senátu koordinátorovi P. Lungovi. 
- Diskuse návrhů na změny (přítomnost komentářů, změny otázek pro studenty, tak aby byly návodnější). 
- Všeobecné připomínky – nespokojenost s prezentací na sociálních sítích 
- Zvážení, co všechno komplexnějšího zjistit ze získaných dat (nejlepší hodnocené předměty, katedra 

s nejhorším hodnocením předmětů apod.). 
- Oslovení vedoucích kateder s žádostí o návrh vhodných a užitečných otázek. 

 
8.8 Ošetření budovy C proti nárazům ptáků. 
- již vyřešeno. 

 
8.9 Návodná videa pro práci ve STAGu 
- Po letní pauze bude obnovena komunikace s rektorátem a snahy o realizaci  

 
 
Zápis provedl: D. Kahoun 
Zápis ověřila: M. Syrová, předsedkyně AS PřF JU 
 
 


